
Vragen van D66 aan wethouder Voorink over verplaatsen ‘Studio Fussball’ naar Baarn   

Op 7 juni jl. lazen wij in de Gooi en Eemlander dat tijdens het EK voetbal het dagelijkse NOS Studio 
Sportprogramma ‘Studio Fussball’ uitgezonden zal worden vanuit Baarn. De voorkeur van de NOS 
ging uit naar het uitzenden vanaf het Mediapark. Alles was al uitgedacht en gepland maar vanwege 
angst voor bezwaren uit de buurt werd op het laatste moment gekozen voor een andere locatie.   
Graag stellen wij hierover de volgende vragen:  

1. Was de gemeente op de hoogte dan wel op enige manier betrokken bij de afweging van de 
NOS om uit te wijken naar een andere locatie vanwege mogelijke klachten vanuit de 
buurt? En zo ja, welke positie en actie heeft de gemeente hierin ondernomen?  

2. Indien er klachten waren vanuit de buurt; wat waren de specifieke klachten? En zijn er, bij 
weten van het College, de afgelopen 2 jaar vaker klachten vanuit bewoners geweest rondom 
het Mediapark over activiteiten op het park?  

3. Indien het antwoord op de eerste vraag bevestigend is; heeft de gemeente actie ondernomen 
om de uitzendingen van Studio Fussball voor het Mediapark te behouden?  

4. Is het College het met D66 eens dat het uitwijken van de NOS naar Baarn een gemiste kans 
voor Hilversum is? Dat de Mediastad in het algemeen en het Mediapark in het bijzonder de 
aangewezen plek zou moeten zijn om een dergelijk programma uit te zenden?  

5. Heeft het College, naar aanleiding van deze casus contact opgenomen met de relevante 
partijen op het Mediapark om een bijdrage te leveren aan stimuleren en faciliteren van 
vergelijkbare programma’s vanaf het Mediapark in de toekomst?  
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https://www.gooieneemlander.nl/regio/gooi-en-eemland/dagelijkse-ek-show-nos-vlucht-naar-baarn-vanwege-buurtprotest-rond-mediapark/13726786.html

